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     Oslo 19.5.16 

STYREMØTE NR. 4, 2016 

REFERAT 

STYREMØTE NR.4, 2016, BLE HOLDT HOS VAV 18.5.16 FRA KL. 13 – 14.30 

  

Til stede: 
 Sigurd Grande, Oslo, leder (under sak 1) 

 Knut Bjørnskau, Leder Utvalg for miljøovervåking 

 Reidar Kveine, Bærum, Utvalg for vannmiljøtiltak 

 Stig Bell, Oppegård 

 Toril Giske, Oslo 

  Christian Tveitnes, Seksjon anskaffelse og logistikk - VAV (under sak 1) 

 Svanhild Fauskrud, sekretær  

 

Forfall: Knut Bjarne Sætre, Bærum 

 

  

 

1. UTREDNING AV RENSEANLEGG ØST 

Til møte var det invitert til markedsdialog om mulig anskaffelse av en overordnet 

mulighetsstudie av Sentralrenseanlegg øst / utvidelse Nordre Follo Renseanlegg / fremtidig økt 

behov for Oslo. I møte presenterte Sigurd Grande anskaffelsen der fem konsulentfirmaer var til 

stede. Av erfaring tar det ca. 10 år fra prosjektering av et anlegg til ferdigstillelse av anlegget. 

Fagrådet har fokus på å holde fjorden ren. I forbindelse med denne oppgaven er fokuset rettet 

mot riktig renset avløpsvann til Bunnefjorden ut fra den gode erfaringen med bedret 

vannkvalitet i Bekkelagsbassenget etter utvidelsen av Bekkelaget renseanlegg høsten 2001 med 

nytt dypvannutslipp. 

Christian Tveitnes, Seksjon anskaffelse og logistikk – VAV videresender presentasjonen til alle 

møtets deltakere. 

 

 

2. REFERAT FRA STYREMØTE 15.4.2016  

Referatet fra 15.4.2016 ble godkjent. 

 

 

3. UTVALG FOR VANNMILJØTILTAK 

- Driftsseminaret avholdes 1. og 2.11.2016 Thon Hotell Oslofjord. I komiteen er 

representanter fra Ås, Bærum og Frogn. Foreløpig program skal sendes ut før ferien.  

- Bytte av representanter fra Oslo, Nesodden og VIVA; Magnus Olsen erstatter Frode Hult 

(Oslo), Tove Wahl Robertsen erstatter Wenche Dørum (Nesodden) og Mattias Krüger blir 

ny representant fra VIVA. 

 

 

4. UTVALG FOR MILJØOVERVÅKING 

- Nytt møte 2.juni der følgende saker vil bli tatt opp: 

- Det planlegges ny foraminiferundersøkelse i 2017 ved bruk av opsjon hos Norconsult. 

Elisabeth Alve, UiO og Jane Dolven, Norconsult gir innspill til ny klassifiseringsveileder 

som kommer i løpet av 2017. 
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- Bruk av satellittdata i forbindelse med popularisering av overvåkingen. 

 

  

5. ÅRSMØTE 2016 

Årsmøte er tirsdag 7.juni hos Bølgen & Moi, Tjuvholmen. 

 

Følgende styre- og vara-medlemmer er på valg: Knut Bjarne Sætre, Reidar Kveine, Tore 

Adamsen og Toril Giske. Alle har takket ja til gjenvalg. 

 

Faglig sesjon: Følgende personer forespørres om presentasjoner: 

- «Fritidsfiske i Indre Oslofjord – Hvem fisker, hvor mye og hvilke verdier skaper de?» ved 

Jonathan Edward Colman, NMBU 

- «Miljøovervåkning med bruk av satellitt og Ferrybox observasjoner» ved Kai Sørensen, NIVA 

 

 

6. INFORMASJON/AKTIVITET 

- Fagrådet deler ut boken «Indre Oslofjord – NATUR OG MILJØ» av Kjell Baalsrud og Jan 

Magnusson. 

 

7. EVENTUELT 

- Vannområde Oslo har fått økt tilskudd til undersøkelse av miljøgifter i fisk. 

- På fjordprøvene dyrkes intestinale enterokokker i tillegg til TKB  

 

      MØTEPLAN Høsten 2016 kl. 13 hos VAV i Herslebsgate 5: 

Torsdag 1. september 

Torsdag 13.oktober 

Tirsdag 15.november 

 

 

Svanhild Fauskrud 

      Referent 
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